

**The concept  
of holding an international project based on children's  
drawings**

***"With love to the children of Türkiye"*  
*"TÜRKİYE ÇOCUKLARINA SEVGİ İLE"***

**1. General provisions**

1.1. International Turkic Culture and Heritage Foundation announces the launch of an international project based on children's drawings "With love to the children of Türkiye" "TÜRKİYE ÇOCUKLARINA SEVGİ İLE" as a sign of support for the children of Türkiye affected by earthquakes on February 6, 2023.

**2. Purpose and objectives**

2.1. The main goal and objective of this project is to unite children of the Turkic and other peoples of the world to create a sense of unity in support of the children of Türkiye affected by earthquakes as well as to create conditions for talented children in order to improve their creative potential.

**3. Requirements for participants**

3.1. Representatives of youth and children under 16 years of age take part in the project.

3.2. To attend the project, participants are required to:

- fill out the form;
- to present the art in the form of hand painting (made in any technique, it can be mixed with any materials) that expresses love, friendship, as well as support and solidarity to the children of Türkiye.

3.3. The completed form with a high quality photo of the work must be forwarded to the email address [e.tanaquzova@itchf.org](mailto:e.tanaquzova@itchf.org) and the original of the work to the headquarters of the International Turkic Culture and Heritage Foundation located at the Bakikhanov street 73 A, AZ1007, Baku, Azerbaijan.

3.4. The main criteria of the work are the author's approach, as well as the depth of disclosure of the topic.

3.5. One participant has a right to submit no more than one work and collective works can also be submitted (no more than 2 people).

**4. Terms, procedure and conditions of the event**

4.1. Works are accepted from March 10 to April 10, 2023.

4.2. Works submitted after the deadline will not be considered.

**5. Results**

5.1. Following the results of the project, a gallery of drawings by young artists will be exhibited on the official page of the Foundation.

5.2. All participants of the project will be awarded with Foundation's certificates.

5.3. At the end of the project, the best works will be published in the form of a catalog, as well as directly transferred to the children of Türkiye.

**Концепция**  
**проведения международного проекта детских рисунков**  
**“С любовью детям Турции”**  
**“TÜRKİYE ÇOCUKLARINA SEVGİ İLE”**

**1. Общее**

1.1. Международный фонд тюркской культуры и наследия объявляет о начале международного проекта детских рисунков в знак поддержки детей Турции, пострадавших в результате землетрясений 6 февраля 2023 года.

**2. Цели и задачи**

2.1. Основной целью и задачей данного проекта является объединение детей тюркских и других народов мира по формированию чувства единства в поддержку детей Турции, пострадавших в результате землетрясений, а также создание условий для талантливых детей в целях совершенствования их творческого потенциала.

**3. Требования к участникам**

3.1. В проекте принимают участие представители детей и юношества до 16 лет.

3.2. Для участия в проекте участникам требуется:

- заполнить форму;
- представить художественную работу в качестве ручной живописи (выполненная в любой технике, можно в смешанной и любыми материалами), выражающая любовь, дружбу, а также поддержку и солидарность детям Турции.

3.3. Заполненную форму с фотографией работы высокого разрешения необходимо направить по электронному адресу [e.tanaquzova@itchf.org](mailto:e.tanaquzova@itchf.org), а оригинал работы в штаб-квартиру Международного фонда тюркской культуры и наследия располагающаяся по адресу ул.Бакиханова 73 А, AZ1007, Баку, Азербайджан.

3.4. Главные критерии работы – авторский подход, а также глубина раскрытия темы.

**3.5. Один участник имеет право представить не более одной работы, а также могут быть представлены коллективные работы (не более 2 человек).**

#### **4. Сроки, порядок и условия проведения**

**4.1. Работы принимаются с 10 марта по 10 апреля 2023 года.**

**4.2. Работы, присланные позже установленного срока не будут рассмотрены.**

#### **5. Итоги**

**5.1. По итогам проекта на официальной странице Фонда будет выставлена галерея рисунков юных художников.**

**5.2. Все участники проекта будут награждены сертификатами Фонда.**

**5.3. По итогам проекта лучшие работы будут изданы в виде каталога, а также непосредственно переданы детям Турции.**

**Форма заявки**  
**для участия в международном проекте детских рисунков**  
**"С любовью детям Турции "**  
**"TÜRKİYE ÇOCUKLARINA SEVGİ İLE"**

1. Имя и фамилия участника

---

2. Страна, город

---

3. Возраст участника

---

4. Название работы и краткое описание

---

5. Техника исполнения

---

6. Контактные данные автора работы

---

7. Примечание

---

**Application Form**  
to participate in the international project  
based on children's drawings  
*"With love to the children of Türkiye"*  
**"TÜRKİYE ÇOCUKLARINA SEVGİ İLE"**

1. Participant's name and surname

---

2. Country and city

---

3. Age

---

4. Job title and brief description

---

5. Illustration technique

---

6. Contact details of author

---

7. Note

---